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PROTOKOLL  

Møtets 
art: 

Styremøte i Fagskolen Aldring og helse  

Tid: 24. mai 2024 kl. 09 – 10.30  

Sted: Bygg 4 på Granli / Teams 

Deltagere: 
 

Finn Hall, styreleder  

Kari Midtbø Kristiansen, daglig leder Aldring og helse  

Ellinor Bakke Aasen, repr. for relevant arbeidsliv 

Iren Mari Luther, repr. for relevant arbeidsliv 

Live Sundby Lien, repr. for ansatte 

Isabella Seierslund (Studentrepresentant 2022-2023) 

Agnes Brønstad, avdelingsleder Fagskolen Vestfold og Telemark.  

I tillegg:  

Signe Baksaas Gjelstad, sekretær og rektor i Fagskolen Aldring og helse 

  
 

Sak  

13/24 Godkjenning av innkalling til styremøte 24.05.2024 

Til sakene 18 /24 og 19/24: Rekkefølgen var ombyttet i innkallingen, men behandlet 

og referatført jfr nummerering av sakunderlagene. 

Til sak 21/24: Tittelen i innkallingsdokumentet og overskriften i saksunderlaget 

hadde ikke likelydende formulering. Innkallingsdokumentet er rettet opp jfr 

saksunderlaget.   

Enstemmig vedtak:  

Innkallingen til styremøte ble godkjent. 

14/24 Godkjenning av protokoll fra styremøte 8.03.2024  

Enstemmig vedtak:  

Protokoll fra møtet 8.03.2024 ble godkjent. 

15/24 Avlysning og sammenslåing av planlagte utdanningstilbud  

Det utlyste tilbudet Demens og psykisk helse hos eldre med samlingssted Alta, er 

blitt avlyst. Også tilbudet Demens og psykisk helse hos eldre med samlingssted 

Hønefoss har blitt avlyst og slått sammen med Drammen. Rektor gjorde rede for 

prosessene i møte.  

Styrets representant fra Fagforbundet er kjent med at medlemmer som bor og 
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arbeider i Finnmark opplever det krevende å være studerende arbeidstaker. 

Stipendordninger via fagforeningene kan gjøres mer kjent, og en felles framtidig 

rekruttering i landsdelen bør vurderes.  

 Enstemmig vedtak 

Styret tar orientering om avlysning og sammenslåing av planlagte studietilbud til 
etterretning.  
 

16/24 Regnskapsrapport pr april 2024 

De vedlagte regnskapstall pr. april viser til at Fagskolen Aldring og helse har 

inntekter og kostnader som forventet.  

Enstemmig vedtak 

Styret tar vedlagte regnskapsrapport pr. april for Fagskolen Aldring og helse til 

orientering. 

17/24 Aktivitet og økonomi i fagskolen mai 2024 

Rektor redegjorde for hvorfor det ser ut til at budsjettet vil gå i balanse, på tross av 

avlysning og sammenslåing av tilbud. Innsøkingen er langt bedre i år, sammenlignet 

med i fjor, men det ble påpekt at tallene og tilskuddet er usikre så tidlig.  

Flere aktuelle pågående aktiviteter ble presentert i møte: 

– Studiebarometeret 2024 er avsluttet - 45% deltagelse 

– Fagskolen praksisrelevans og studiets nytteverdi for praksis er sentrale 

kvalitative indikatorer som evalueres av 2 års studentenes ledere mai/juni  

– Fagskolen bidrar i delprosjekt i AH-prosjekt som omhandler forebygging av 

selvmord hos eldre, på oppdrag av HK-dir 

– Fagskolestudenter bidrar i AH-pilotprosjektet «Kort om» 

– Flytteprosjekt for AH-ansatte fra Granli på Sem til Statens park i Tønsberg 

er i innspurten 

Enstemmig vedtak 

Styret tar orienteringen om fagskolens aktivitet og økonomistatus pr mai 2024, 

inkludert utsiktene for resten av året, til etterretning. 

18/24 Status for prosjekt Fagskolegrad i eldrehelsegrad 2022-2026  

Prosjektarbeidet går som planlagt og det er gjennomført fem moduler à 10 

studiepoeng skoleåret 2023/24. Det er færre studenter enn forventet og 

rekruttering har stort fokus. Det er blitt åpnet opp for bredere innsøking, dvs fra 

både Telemark og Vestfold. De fysiske samlingene skal fortsatt gjennomføres i 

Telemarkskommunene.  
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Det er utfordrende å finne gode løsninger for registrering og rapportering når to 

skoler tilbyr utdanning sammen. Det er god dialog med både Lånekassen og DBH, 

og skolene jobber med å finne løsninger slik at begge skoler er synlig ved 

rapporteringer og publisering av tall.  

Enstemmig vedtak 

Fagskolens styre tar orienteringen om status i prosjektet Fagskolegrad i eldrehelse 

til etterretning.   

19/24 Status for prosjekt heldigitalt studietilbud UA 2023-2025 

Prosjektet har til hensikt å rekruttere bredere enn fagskolens tilsvarende tilbud 

som er både nett- og samlingsbasert. 

Innsøkingen 2023 ble høyere sammenlignet med det stedbaserte UA høsten 2023, 

men det har vært stort frafall. Konseptet evalueres fortløpende og videreutvikle 

skoleåret 2024-25, samtidig som det igangsettes ny studentgruppe høsten 2024. 

Innsøkingen er omtrent som i 2023 

Enstemmig vedtak 

Fagskolens styre tar orienteringen om status i prosjektet Heldigitalt 

utdanningstilbud i Utviklingshemning, miljøarbeid og aldring, til etterretning.   

20/24 Fagskolens kvalitetssystem 

Fagskolens kvalitetssystem systematiseres nå i fem prosesser, visualiseres ved 

hjelp av verktøyet Visio og organiseres i den etablerte mappestrukturen. Rutiner, 

skjemaer og maler knyttes til.  

Rektor orienterte om at arbeidet er omfattende og foregår i stor grad i fagskolens 

drift. Målet er å ferdigstille et reorganisert og revidert kvalitetssystem innen neste 

skoleår (2024/25).  

Enstemmig vedtak 

Styret tar orienteringen om status for fagskolens pågående arbeid med å 

reorganisere og revidere fagskolens kvalitetssystem, til etterretning.  

21/24 Orientering: Oppnevnelse av styremedlemmer til Styret for Fagskolen Aldring 

og helse 

Prosessen med oppnevning av medlemmer til ny periode i fagskolens styre ble 

igangsatt tidligere enn det pleier på grunn av direktørskifte i SIV. 

 

Disse er oppnevnt og tar gjenvalg for neste toårs-periode 1.11.24 - 1.11.26: 

Finn Hall, leder  
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Kari Midtbø Kristiansen 

Ellinor Bakke Aasen 

Iren Mari Luther 

Varamedlem: Hilde Heimli  

 

Følgende nye er oppnevnt:     

Styremedlem Ståle Langvik 

Varamedlem Irene Røen, vara for Ellinor Bakke Aasen 

Varamedlem Bente Elisabeth Sveum, vara for Iren Mari Luther 

 

Følgende går ut av styret: 

Agnes Brønstad 

Ingrid Haug Olsen (vara for Ellinor Bakke Aasen 

Jette Dyrnes, vara for Iren Mari Luther 

 

Det ble orientert om at studentene har valgt ny studentrepresentant som 

styremedlem for neste skoleår: Linn Renate Furuheim 

 

Enstemmig vedtak 

Styret tar orienteringen om oppnevnelse av styremedlemmer og vara til Styret for 

Fagskolen Aldring og helse for perioden 1.11.24 -1.11.26 til etterretning. 

22/24 Orienteringssak: Årsmøte og konferanse i regi av HØY 2024 

Det ble orientert fra årsmøte og konferanse i regi av HØY. 

Det ble blant annet drøftet aktuelle temaer knyttet til fagskolens arbeidslivrelevans 

og utvikling av fagskolesektoren side om side med UH-sektoren.  

Enstemmig vedtak 

Styret tar til orienteringen om aktuelle saker fra HØYs årsmøte og konferanse 2024 

til etterretning.  

23/24 Eventuelt 

Ingen saker  

 


